



# 扶康會 Fu Hong Society 全港賣旗日2021 Territory-wide Flag Day 2021

扶康會獲社會福利署批准，將於2021年11月6日（星期六）舉行全港性賣旗籌款，所得善款將用作發展及營運以下非資助服務：

- 1. 關愛家庭** — 以小型家舍模式營運的「關愛家庭」，為缺乏家庭支援的智障成人提供家庭式照顧，並以家庭為橋樑連繫社區人士，提升他們對殘疾人士的認識和接納。
- 2. 為殘疾人士提供家庭支援服務** — 為殘疾人士及其家屬提供適切支援及長遠生活照顧計劃，讓殘疾人士在家庭和社會裏獲得應有的生活質素，減低家屬對長遠照顧的憂慮。
- 3. 各項社區共融計劃**（如：「香港最佳老友」運動、社區支援計劃及展能藝術計劃等）— 扶康會推行多項非資助的社區共融計劃，以不同形式協助殘疾人士融入社會，更推動社會大眾與我們「齊建共融社會」。

## 義工招募

扶康會需要招募 3,000 名義工於全港各區協助賣旗工作，您的一分力可以支持我們繼續為殘疾人士提供適切的服務。

## 捐款支持

每一分一毫的捐助都可以匯聚成龐大的力量，請捐款支持扶康會賣旗日，為殘疾人士提供適切的服務。

請即掃描以下二維碼 Please scan below QR Code



了解詳情及報名成為賣旗日義工  
for Flag Day volunteer registration form



登入扶康會網上捐款平台  
to make donation through our online donation platform

With the approval of the Social Welfare Department, Fu Hong Society Territory-wide Flag Day will be held on 6 November 2021 (Saturday), raising funds to enhance and support our services, including:

- 1. Family Care Homes** — Family Care Home is a Small Group Home, provides real “family” care for adults with intellectual disabilities and serves as a bridge to connect with the communities in order to enhance public’s understanding and acceptance of persons with disabilities.
- 2. Provide family support service to persons with disabilities** to provide support to the family members of persons with disability so as to enhance the family dynamic, and relieve the stress of carers.
- 3. Social Inclusive Programs** (such as “BEST BUDDIES HONG KONG” Movement, Community Support Services and Inclusive Art Project) – The Society implements variety of community inclusive projects to promote social inclusion. We are striving for “Together we build a society for all”.

## Volunteers Recruitment

We are in need of 3,000 volunteers for the upcoming Flag Day. You are cordially invited to join us and support our services for persons with disabilities.

## Donation

Your kind donation in our Flag Day means a lot to support our services for persons with disabilities.

## Fu Hong Society × BOCHK E-Donation Platform 扶康會 × 中銀香港 「捐款易」網上平台

扶康會參與了中銀香港「捐款易」網上平台，善長可透過中銀香港「捐款易」網上平台快捷方便地捐款支持本會提供適切服務予殘疾人士！「捐款易」網上平台接受多種捐款途徑，包括：BoC Pay、轉數快、支付寶香港、微信支付香港、雲閃付、Visa、MasterCard、JCB 及銀聯任何一款二維碼進行捐款。

Fu Hong Society joins the BOCHK E-Donation Platform, so as to provide convenient and secure way for donors in making online donation to support our services for persons with disabilities. The BOCHK E-Donation Platform accepts different means of e-payment including BoC Pay, Fast Pay System, AlipayHK, WeChat Pay Hong Kong, Visa, MasterCard, JCB and Union Pay QR Code to make donation.

立即掃描右側二維碼，捐款支持扶康會的殘疾人士服務。

To support our services for persons with disabilities, please scan the QR code for donation!

